
 

Verksamhetsplan SMFF för 2019 
 
Styrelsen behöver fortsätta arbetet med en webbaserad utbildning, nya forumet och övrigt 
informationsmaterial för att stötta klubbarna och dess medlemmar.  
Styrelsen ska även fortsätta jobbet med att effektivisera all administration, allt från hanteringen av 
medlemsregister till SWE-nummer. Idag läggs mycket tid på att manuellt knappa in allas SWE-
nummer då den informationen inte följer med i IdrottOnline mellan åren. Dessutom så ska vi jobba 
vidare så att medlemmarna känner att de får ett mervärde via medlemsskapet. 
 
Styrelsens representanter kommer fortsatt att delta på internationella mötena med EASA, EMFU, FAI, 
CIAM, Nordiska mötet med flera.  
Kontakterna med transportstyrelsen kommer att upprätthållas. 
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